

2019 UMAP 探索營—台灣

UMAP Discovery Camp 2019 in Taiwan

活動簡介 PROGRAM OVERVIEW

1. 名稱 Name of Program:

2019 UMAP 探索營—台灣 UMAP Discovery Camp 2019 in Taipei, Taiwan

2. 主辦單位 Organizers:

- a. 教育部 Ministry of Education (Taiwan)
- b. UMAP 台灣秘書處 UMAP Taiwan National Secretariat
- c. 天主教輔仁大學 Fu Jen Catholic University (Taiwan)

3. 日期 Dates: 2019 年 8 月 4 日至 17 日 ; August 4 - August 17, 2019

4. 地點 Venue: 天主教輔仁大學 Fu Jen Catholic University

5. 主題 Theme: 當代台灣 Contemporary Taiwan

6. 目標 Objectives:

- a. 達成 UMAP 組織透過推動 UMAP 聯盟國間學生移動力以增加學生國際理解力之使命。
To fulfill UMAP' s mission of enhancing international understanding by boosting student mobility between UMAP member countries.
- b. 提供學生以英語了解台灣文化、環境及社會之機會。
To offer students opportunities to learn about the cultures, environment, and society of Taiwan in English.
- c. 鼓勵學生藉由參與探索營成為主動了解所在社會之世界公民。
To encourage students to be socially aware, active global citizens through engagement and participation in discovery camp activities.

7. 內容 Content:

2019 UMAP 探索營包含兩大部分：(1)經濟；(2)社會/文化。經濟部分內容包括三堂講座及企業參訪。講座主要探討台灣過去經濟成就、現代挑戰及未來展望，參訪則使學生能對近距離觀察台灣當前經濟發展。社會/文化部分將介紹台灣歷史及社會演變，以及西方文化和傳統文化在本地的融合。主題包含歷史、宗教及原住民文化。

UMAP Discovery Camp 2019 consists of two major components: (1) the economy; and (2) society/culture. The economic component includes three lectures which discuss Taiwan's past economic achievements, current challenges, and future prospects. Field trips are included as an accompaniment to the lectures, so students can have an up-close view on the latest economic developments in Taiwan. The social/cultural component of the program introduces the history and society of Taiwan, as well as how Western culture has merged with more traditional cultures here. The topics covered include history, religion, and indigenous cultures.

8. 營隊成員 Participants: 共 40 位學生，其中 30 位為 UMAP 聯盟國家學生，10 位為本地學生。
A total of 40 students may participate, 30 international students from UMAP Member Countries and 10 local students.

9. 費用 Fees:

a. 課程、參訪行程及住宿由主辦單位提供。

Costs associated with the courses, field trips, visits, and accommodation are covered by the organizers.

b. 成員之旅行費用、保險、膳食及其他支出由成員自行負擔。

Participants are responsible for arranging travel to and from Taiwan and for expenses such as health insurance, meals, commuting, and other personal expenses.

10. 學分證明 Credit & Certificate

完成營隊所有活動(包含課程及參訪活動)之成員將可取得由 UMAP 聯盟台灣秘書處所頒發之 4 學分之證明及出席證明一張。

Students who complete the entire program (i.e. all lectures and activities) will earn 4 credits (72 study hours) as well as a Certificate of Participation issued by UMAP Taiwan National Secretariat.

11. 報名資格 Eligibility An applicant must:

a. 2019 UMAP 所屬聯盟成員學校之註冊學生。

Students who are currently enrolled in academic institutions participating in UMAP' s pledged institutions or whose Pledge of Agreement (PoA) is scheduled to be confirmed during 2019.

b. 年滿 18 歲(含以上) Be 18 years of age or older;

c. 具有以下語檢成績證明

Have a good command of the English Language and able to submit proof of one of the following proficiency scores*:

i. 雅思 5 分 IELTS: overall score of 5.0 或 or

ii. 托福網路測驗 61 分/電腦測驗 173 分/紙筆測驗 500 分
TOEFL: overall score of 61 iBT / 173 CBT / 500 PBT 或 or

iii. 多益 650 分或 or

iv. 其他相當於上述檢定之英語測驗成績

Score on another English proficiency test equivalent to the those mentioned above.

d. 願意參加 2019 UMAP 探索營之所有活動。

Be willing to attend and participate in all lectures and activities included in UMAP Discovery Camp 2019.

e. 具有旅行及參與所有活動的能力。

Be physically fit to travel and able to engage in all activities.

f. 需要時，能取得台灣簽證或入境許可(非台灣籍或在台學生)。

Obtain a visa/permit to enter Taiwan if required.

g. 已購買有效力之海外醫療及意外保險(非在台學生)

Purchase international health insurance in their home country which covers both illness and accidents.

12. 報名方式 How to Apply:

- a. 即日起至 2019 年 4 月 26 日受理報名。Application is open from now until April 26th, 2019
- b. 名額 quota：2 名。報名截止後，本處將擇優(以歷年成績，操性成績及語檢為標準)向 UMAP 聯盟提名兩位。最終錄取結果以 UMAP 通知為主。

Two students will be nominated by the university (based on academic achievement, conduct grade and level of language proficiency). The final result be announced by UMAP Taiwan National Secretariat.

c. 所需文件 Required Documents:

- i. 中英文歷年成績單 Complete official transcripts (all semesters)
 - ii. 家長同意書 Parent Permit Letter
 - iii. 參與營隊計畫 Statement of purpose
 - iv. 推薦信 A recommendation letter from a faculty member
- d. [報名請按我](#)。Click to apply.